

# 移动式水冷空调裕韵三和（奶厅、工厂、餐厅、鸡舍、羊舍降温）

产品名称	移动式水冷空调裕韵三和（奶厅、工厂、餐厅、鸡舍、羊舍降温）
公司名称	山东裕韵三和机械有限公司
价格	4000.00/台
规格参数	尺寸:1380*1380 材质:304不锈钢、镀锌板 功率:0.8kw
公司地址	青州市经济开发区东京路1707号
联系电话	15753627168

## 产品详情

### 水冷空调

Water cooling air conditioning

裕韵三和水冷空调采用水蒸发效应原理，用物理的方法实现降温，解决了普通空调“氟利昂”排放超标的问题。其利用湿帘作为降温介质，水从湿帘的顶部沿湿帘的波纹表面均匀的流下，使湿帘从上到下均匀的湿润，水冷空调运行时，空气经湿帘、风机、导风百叶吹出，常温空气经过湿帘时，湿帘表面水分蒸发吸收空气热量，变成冷风吹出。耗电量只有空调的十分之一，风温比传统风扇降低6-10度。

Yuyun Sanhe Air cooler achieve the physical cooling effect by using the principle of absorbing heat under water evaporating. Without CFC, our air cooler is much more environment-friendly. Air cooler working principle: Water as the cooling agent, walking from the cooling pad top to its bottom evenly, the hot air goes through the cooling pads-exhaust fan-shutters, then came out the cooling air. Our air cooler power consumption is only 10% of the CFC air conditioner, while our air cooler can reduce extra 6-10 than the traditional fan.

百叶窗均采用铝型材制成，美观耐用；前排百叶为导风百叶可手动上下调节，后排百叶为扫风百叶，可根据要求开启或关闭扫风功能；、

Shutters are made of aluminum alloy, light weight in beautiful outlook. Horizontal shutters are manual adjustment, Vertical shutters are controlled by switch.

采用带有记忆的变频控制器控制风量，可根据需要自行调节；

风机、百叶窗、水泵均单独控制，更加方便操作，任何一项可单独运转；

Yuyun Sanhe air cooler is equipped with memorial variable frequency inverter, thus its air flow can be adjusted according to the demand.

风机、百叶窗、水泵均单独控制，更加方便操作，任何一项可单独运转；

Exhaust fan, shutters, and water pump are separately controlled which is easier for operation.

注水口和自来水对接，内置进水浮球阀实现自动补水；

The water input connect with outer water resource. There has a floating ball valve in the water tank which can achieve the automatic water supply.